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 עיריית רעננה 
 ישיבת מועצה מן המניין  תמלול

 9/3/2023, גתשפ"  ט"ז באדר,  חמישימיום  
 

   פים: משתת 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

גולדמן חיים   חבר מועצה  -  מר 

 

 חסרים: 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 מועצה   חבר  -  מר רחמים שלום 

ניר קריסטל   חבר מועצה  -  מר 

ויינטראוב רונית   חברת מועצה  - גב' 

 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  חגי בורשטיין מר  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 
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 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 
 
 

    על סדר היום:

 .5/2/20231אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  .1

   הצעה לסדר.  .2

 .  לפקודת העיריות 338אישור למחיקת חובות לפי סעיף  .3

גיל  אישור   .4 מעל  הוראה  לתומכי  שירות  בחומר  70הארכת  כמפורט  אדם  כוח  בגיוס  קושי  רקע  על   ,

 .  4/2014המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 
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   -עיראישור פרוטוקולים של ישיבת מועצת ה מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, צריך לחכות עכשיו חצי שעה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 -חיכינו בהתחלה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

להתחיל   עו"ד תהילה סובל:  כדי  עצמה.  בפני  שעומדת  נפרדת  ישיבה  זו  חדשה,  ישיבה  שזו  בגלל 

 -אותה

 

 כינו.  , לא אמרנו איזו ישיבה ראשונה, אז חי 19:00-אבל הזמנו ל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אבל שנייה עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני רגוע, אני חושב שזה בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

  -שנייה, אני אומרת עוד פעם, לפי החוק צריך להמתין חצי שעה עו"ד תהילה סובל: 

 

 לפי החוק גם אסור להם לעזוב את הישיבה, נו מה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה בסדר.    18:00-בסיימנו  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אבל המתנו.   מר חיים גולדמן: 
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 חיכינו את החצי שעה.   מר חיים ברוידא: 

 

כל מה שיש פה זה לאשר סייעות, כדי שיהיה לילדים האוטיסטיים פתרון, זה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 כל הישיבה, הכול בסדר.  

 

 חצי שעה.   אני אומרת מה הם הוראות הפקודה. צריך לחכות עו"ד תהילה סובל: 

 

, הם לא יודעים איזו ישיבה  18:00חיכינו שעה וחצי. הם זומנו לשעה  18:00-מ מר אריאל הילדסהיימר: 

 , זה בסדר גמור.  3פעמים אחרי החצי שעה כפול  3ראשונה, מילאנו 

 

 טוב, אישור פרוטוקולים של ישיבת מועצת העיר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -כה, אבל אם החוק קובעאריאל אל תגיד כ  : גב' דרורה כהן

 

 יאללה דרורה מה.   מר חיים גולדמן: 

 

 החוק גם אומר דברים אחרים.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

בתחילת   מר חיים גולדמן:  נשבעו  הם  נאמנות,  חובת  לגלות  צריכים  שהם  אומר  גם  החוק 

 הקדנציה.  

 

 מה אכפת לנו לעבוד לפי התקנים?...   : גב' דרורה כהן
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 .  18:00-אבל חיכינו מ אריאל הילדסהיימר: מר 

 

 כל ישיבה... בפני עצמה. יש זימון כאן לישיבה נפרדת.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 . 15/2/2023אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  .1

 

נשלחו   מר חיים ברוידא:  המלאים  הפרוטוקולים  העיר,  מועצת  ישיבת  פרוטוקולים  אישור 

 ? כמו בעידן של ביילסקי. מי נגד? פה אחד.  אליכם, מי בעד

 

 .  15/2/2023פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום החליטה פה אחד לאשר מועצת העיר  

 

 לפקודת העיריות.  338אישור למחיקת חובות לפי סעיף  .3

 

,  לפקודת העיריות. אבקש מגזבר העירייה   338אישור מחיקת חובות לפי סעיף   מר חיים ברוידא: 

 יוסי תציג בבקשה.  

 

עד    1996נשלח לכם פירוט חובות. למעשה מדובר בריכוז צ'קים חוזרים משנת   מר יוסי מזרחי: 

 היום, שלמעשה לא ניתן כבר לגבות אותם, חלה עליהם התיישנות.  

 

אנחנו לא משחקים פה בנדמה לי, הם לא יבואו. אז מה נחכה את החצי שעה   מר חיים ברוידא: 

   -בשביל

 

 לא, אבל זה החוק אומר.   : דרורה כהןגב' 
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 )מדברים יחד(  

 

לא נכון, אני לא מסכימה אתכם, אם החוק הוא ככה הולכים איתו עד הסוף,   : גב' דרורה כהן

 לא משחקים עם החוק.  

 

 אבל יש פרשנות לחוק, סליחה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין פרשנות לחוק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ת לנו? מה אכפת לנו לחכות?  מה אכפ  : גב' דרורה כהן

 

 גם.   1/3אתה לא יכול, אתה צריך  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 יש לנו, אם מיכל נכנסת.   1/3 עו"ד תהילה סובל: 

 

האנשים   מר אריאל הילדסהיימר:  את  הזמנו  אנחנו  יודעים.  אנחנו  החוק  את  לקרוא  דרורה,  שנייה 

 .  18:00בשעה 

 

 ם עשו בכוונה, הבנתי.  את זה הבנתי, שה : גב' דרורה כהן

 

 . 18:00-לא, לא, אני אומר משפטית, הזמנו את האנשים ל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אבל היא המשפטנית, לא אני, לא אתה.   : גב' דרורה כהן
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בסדר   מר אריאל הילדסהיימר:  למתנדב.  בית  מכל...  לגבות  שצריך  אומרת  גם  אנחנו  היא  שנייה, 

 מכבדים את כל מה שהיא אומרת. יש חוק בבית המתנדב, שנייה דרורה.  

 

 נכון, צריך גם לגבות שם.   עו"ד תהילה סובל: 

 

מ מר אריאל הילדסהיימר:  מחכים  ואנחנו  משמעית.  חד  ברור.  אני  18:00-ברור,  וחצי,  שעה  עברה   ,

   -חושב שזה בסדר גמור, חיכינו

 

 את החצי שעה.    חיכינו מר חיים ברוידא: 

 

 .  19:30פעמים חצי שעה. השעה  3 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתם תחליטו מה שאתם תחליטו, אני מסבירה ואומרת מה הוראות החוק.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 , את בישיבה הבאה.  100%בסדר  מר חיים ברוידא: 

 

 עומדים בהוראות החוק.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

סעיף  איש מר חיים ברוידא:  לפי  חובות  למחיקת  לא    338ור  אנחנו  קדימה.  העיריות,  לפקודת 

 משחקים בנדמה לי. מה אני פה,... מה הם יחזרו לפה? 

 

משנת   מר יוסי מזרחי:  שחזרו  צ'קים  של  חובות  במחיקת  מדובר  שאמרתי  כמו  עד    1996אז 

נומינאלי  2019 של    2,200,000, בסכום  ריאלי  וסכום  למעשה מד  ₪14  מאוד  מיליון ₪.  בחובות  ובר 

מאוד מאוד ישנים שלא ניתן לגבות אותם ולא ניתן לאכוף אותם, גם לא ניתן לאתר אותם. לכן אנחנו  
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 מבקשים לבצע את המחיקה.  

 

 מי בעד? מי נגד? כולם, פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  לפקודת העיריות 338מחיקת חובות לפי סעיף החליטה פה אחד לאשר מועצת העיר  

 

, על רקע קושי בגיוס כוח אדם כמפורט  70שור הארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל אי .4

 . 4/2014בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  

 

 -70אישור הארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל  מר חיים ברוידא: 

 

 ... נגמר מהר ישיבות.  : גב' דרורה כהן

 

 טות אנחנו מעבירים פה, אפשר לחשוב.  לא, גם איזה החל  מר חיים ברוידא: 

 

על  מר חיים גולדמן:  ורוקד  שמח  הייתי  משמעותיות  מאוד  החלטות  מעבירים  היינו  ואם  לא, 

 השולחן כמו בכנסת.  

 

גיל   מר חיים ברוידא:  הוראה מעל  לתומכי  שירות  הארכת  כוח  70אישור  בגיוס  על רקע קושי   ,

מנכ  לחוזר  ובהתאם  המצ"ב,  בחומר  כמפורט  הפנים  אדם  משרד  בוא  4/2014"ל  העירייה  מנכ"ל   .

 תתייחס לדברים.  

 

חוזר   מר אריאל הילדסהיימר:  ולפי  שירות  ועדת  של  המלצה  פי  על  מראש  הבקשה  את  בעצם  שלחנו 
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,  70. יש פה רשימה של תומכי הוראה שאנחנו מבקשים את הארכה שלהם מעבר לגיל  4/2014מנכ"ל  

   -המלצה של הגורמים, ואנחנו מבקשים

 

 תגיד לי אחרי כל המחאה העלו את המשכורת?   : גב' דרורה כהן

 

 אמת. וזו אחת הסיבות שיש יותר היענות גם.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

על רקע קושי בגיוס    70טוב, מי בעד הארכת שירות לתומכי הוראה מעל גיל   מר חיים ברוידא: 

 ?  4/2014שרד הפנים כוח אדם כמפורט בחומר המצורף בזה, ובהתאם לחוזר מנכ"ל מ

גיל   מעל  הוראה  לתומכי  שירות  הארכת  מאשרת  העיר  אדם    70מועצת  כוח  בגיוס  קושי  רקע  על 

 .  4/2014כמפורט בחומר המצורף בזה, ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  גיל  החליטה  מעל  הוראה  לתומכי  שירות  קושי  70הארכת  רקע  על   ,

 .  4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים בגיוס כוח אדם 

 

 וזכות דיבור הם לא כאן.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

האלה.   מר חיים ברוידא:  הדברים  לגבי  להעיר  רוצה  רק  אני  פה.  לא  הם  דיבור  זכות  אוקיי, 

פשוטה, הם הלכו  תסתכלי אם הייתי יודע שאני מחכה למישהו שיגיע, אני מבין. אבל הפרשנות הכי  

   -פה במחאה, אני לא צריך עכשיו לשחק פה

 

 זה לא המבחן אם הם יגיעו או לא.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 המבחן אומר לחכות חצי שעה...   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 זה בדיוק המבחן.   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל הם יגידו שההחלטות לא קבילות.   : גב' דרורה כהן

 

ראש העיר להזכירך, אני פה חבר במועצת העיר קדנציה קודמת גם כן. כמה   מר חיים גולדמן: 

 דקות.   2-פעמים דרורה הגיעה ואמרה: 'מה כבר גמרתם?' היא איחרה ב

 

 הזכיר לי את ביילסקי, הזכיר לי את ביילסקי.   : גב' דרורה כהן

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 מישהו פצה פה?   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, מה פתאום.   דא: מר חיים ברוי

 

 מישהו צפצף? מישהו במשרד הפנים אמר שזה לא היה כשורה? לא.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, זה לא אותו דבר.   : גב' דרורה כהן

 

 אותו דבר, מה זה לא אותו דבר? אותו דבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 דקות את הישיבה.    5פה יגידו...  : גב' דרורה כהן
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 יבי, הפרשנות היא פשוטה, הם עשו...  תקש מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יכול לעצור.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 סיימנו?   מר חיים גולדמן: 

 

 תודה רבה. תודה רבה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 

 

                                                                                                             

 ___ ___________________           ______________________ 

 ריאל הילדסהיימר מר א                מר חיים ברוידא                        

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


